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OR.Oz.0022.45.2021 

 

 

PROTOKÓŁ NR  184/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 14 września 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt porozumienia z Powiatem Inowrocławskim w sprawie przyjęcia oraz warunków 

pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych w rodzinie 

zastępczej spokrewnionej. 

5.2. Projekt umowy z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

z siedzibą w Warszawie o zaliczkowe dofinansowanie projektów w ramach „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” w obszarze D tj. projektu pn. „Organizacja 

przewozu mieszkańców niepełnosprawnych Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie  

do przychodni specjalistycznych oraz ułatwienie udziału w życiu publicznym i innych 

dziedzinach życia społecznego”. 

5.3. a) Projekt umowy z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach  

o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu powiatowego w ramach 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III” projektu w obszarze F tj. projektu 

pn. „Termomodernizacja, izolacja cieplna oraz zakup i montaż stolarki otworowej  

i akcesoriów WTZ „Karczemka”. 

b) Projekt umowy z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski o dofinansowanie  

ze środków PFRON przez jednostkę samorządu powiatowego w ramach „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” projektu w obszarze F tj. projektu pn. 

„Remont i modernizacja Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda Stachury  

w Aleksandrowie Kujawskim”. 

5.4. Wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie 

Kujawskim o wsparcie finansowe lub rzeczowe z przeznaczeniem na zakup odzieży 

specjalnej dla funkcjonariuszy – zajęcie stanowiska. 

5.5. Pismo Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – Pomorskiego Departamentu 

Zdrowia w sprawie wspólnej realizacji z Samorządem Województwa w 2022 roku 

programów polityki zdrowotnej, których celem jest poprawa zdrowia i jakości życia 

mieszkańców województwa kujawsko – pomorskiego – zajęcie stanowiska. 

5.6. Pismo Kierownika Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wsparcia finansowego XXXI Olimpiady Wiedzy Rolniczej poprzez 

zakup nagród rzeczowych dla laureatów olimpiady – zajęcie stanowiska.  

5.7. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wydatkowanie środków 

finansowych z przeznaczeniem na organizację XIV Powiatowego Rajdu Rowerowego  

– zajęcie stanowiska. 
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5.8. Pisma Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie na rok 2022 inwestycji pn. „Zmiana sposobu 

użytkowania pomieszczeń gospodarczych na potrzeby pomieszczeń szkolnych – klas”  

i ujęcie jej w projekcie budżetu powiatu na 2022 rok – zajęcie stanowiska.  

5.9. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wyrażenia zgody na wymianę ogrodzenia szkoły – zajęcie stanowiska. 

5.10. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie naboru 

wniosków o dofinansowanie wycieczki w ramach przedsięwzięcia pod nazwą „Poznaj 

Polskę” ustanowionego przez Ministra Edukacji i Nauki – zajęcie stanowiska. 

5.11. Pismo Ministra Infrastruktury w sprawie utworzenia rezerwy subwencji ogólnej 

przeznaczonej na dofinansowanie inwestycji na drogach powiatowych i wojewódzkich 

oraz na drogach powiatowych, wojewódzkich i krajowych w granicach miast na prawach 

powiatu; utrzymania rzecznych przepraw promowych o średnim natężeniu ruchu w skali 

roku powyżej 2.000 pojazdów na dobę, wskazanych przez ministra właściwego do spraw 

transportu; remontu, utrzymania, ochrony i zarządzania drogami krajowymi  

i wojewódzkimi w granicach miast na prawach powiatu – zajęcie stanowiska. 

5.12. Pismo Gminy Bądkowo dotyczące deklaracji gotowości partycypacji w kosztach 

opracowania dokumentacji projektowej dla potrzeb zamierzenia inwestycyjnego 

polegającego na remoncie dróg powiatowych nr 2627C w Słupach Dużych oraz nr 2625C  

w Toporzyszczewie Starym – zajęcie stanowiska. 

5.13. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na „Montaż paneli fotowoltaicznych  

na dachu budynku SP ZLO przy ul. Przedmiejskiej w miejscowości Raciążęk” – zajęcie 

stanowiska. 

5.14. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie w 2021 roku 

dotacji w wyższej wysokości dla Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego 

im. kardynała Prymasa Augusta Hlonda w Aleksandrowie Kujawskim, prowadzonego  

na terenie powiatu aleksandrowskiego przez osobę prawną niebędącą jednostką samorządu 

terytorialnego. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 14 września 2021 r. o godzinie 13:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 218 (II piętro).  
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Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska, Adam Potaczek i Małgorzata Wdowczyk.  

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 183/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 8 września 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 183/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 8 września 2021 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia.  

Proponuję zdjąć z porządku posiedzenia punkty: 

5.15. a) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 b) Projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

5.16. Wniosek o wprowadzenie uchwał pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Otrzymaliśmy informację z Ministerstwa Finansów o przyznaniu środków z rezerwy części 

oświatowej subwencji ogólnej z tytułu finansowania zajęć wspomagających uczniów  

w opanowaniu i utrwalaniu wiadomości i umiejętności w wybranych obowiązkowych zajęć 

edukacyjnych z zakresu kształcenia ogólnego oraz zajęć z języka mniejszości narodowej, 

języka mniejszości etnicznej i języka regionalnego. Nie została jednak podana kwota. Środki 

mają być przekazane do 17 września br. Stąd propozycja Skarbnika, żeby uwzględnić  

te środki w projekcie uchwały Rady Powiatu zmieniającej budżet, przed skierowaniem pod 

obrady Rady. Ponadto zwiększony został plan dotacji celowych w ochronie zdrowia. 

Proponuję, żeby przedmiotowe projekty uchwał, po ich uaktualnieniu i wniosek   

o wprowadzenie uchwał pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego był przedmiotem 

posiedzenia w piątek 17 września br. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt porozumienia z Powiatem Inowrocławskim w sprawie przyjęcia oraz 

warunków pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci 

umieszczonych w rodzinie zastępczej spokrewnionej. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt porozumienia z Powiatem 

Inowrocławskim w sprawie przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków  

na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych w rodzinie zastępczej spokrewnionej. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć porozumienie z Powiatem 

Inowrocławskim w sprawie przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków  

na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych w rodzinie zastępczej spokrewnionej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć porozumienie z Powiatem Inowrocławskim w sprawie 

przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości wydatków na opiekę i wychowanie dzieci 

umieszczonych w rodzinie zastępczej spokrewnionej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 7 września 2021 r. znak: PŚ.072.2.26.7.2021 wraz z projektem porozumienia  

z Powiatem Inowrocławskim w sprawie przyjęcia oraz warunków pobytu i wysokości 

wydatków na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych w rodzinie zastępczej 

spokrewnionej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Projekt umowy z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie o zaliczkowe dofinansowanie projektów 

w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” w obszarze D tj. 

projektu pn. „Organizacja przewozu mieszkańców niepełnosprawnych Domu 

Pomocy Społecznej w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych oraz ułatwienie 

udziału w życiu publicznym i innych dziedzinach życia społecznego”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt umowy z Państwowym 

Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie o zaliczkowe 

dofinansowanie projektów w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami 

III” w obszarze D tj. projektu pn. „Organizacja przewozu mieszkańców niepełnosprawnych 

Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych oraz ułatwienie 

udziału w życiu publicznym i innych dziedzinach życia społecznego”. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Państwowym 

Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie o zaliczkowe 

dofinansowanie projektów w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami 

III” w obszarze D tj. projektu pn. „Organizacja przewozu mieszkańców niepełnosprawnych 

Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych oraz ułatwienie 

udziału w życiu publicznym i innych dziedzinach życia społecznego”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie o zaliczkowe dofinansowanie projektów  

w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” w obszarze D tj. projektu 

pn. „Organizacja przewozu mieszkańców niepełnosprawnych Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych oraz ułatwienie udziału w życiu publicznym  

i innych dziedzinach życia społecznego”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 7 września 2021 r. znak: RS.60.4.14.2021 wraz z projektem umowy z Państwowym 

Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z siedzibą w Warszawie o zaliczkowe 

dofinansowanie projektów w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami 

III” w obszarze D tj. projektu pn. „Organizacja przewozu mieszkańców niepełnosprawnych 

Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie do przychodni specjalistycznych oraz ułatwienie 

udziału w życiu publicznym i innych dziedzinach życia społecznego”, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. a) Projekt umowy z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach  

o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu powiatowego  

w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” projektu  

w obszarze F tj. projektu pn. „Termomodernizacja, izolacja cieplna oraz zakup  

i montaż stolarki otworowej i akcesoriów WTZ „Karczemka”. 

b) Projekt umowy z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski o dofinansowanie  

ze środków PFRON przez jednostkę samorządu powiatowego w ramach „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” projektu w obszarze F tj. projektu pn. 

„Remont i modernizacja Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda Stachury  

w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. a) Projekt umowy z Fundacją im. Brata 

Alberta z siedzibą w Radwanowicach o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę 

samorządu powiatowego w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” 

projektu w obszarze F tj. projektu pn. „Termomodernizacja, izolacja cieplna oraz zakup  

i montaż stolarki otworowej i akcesoriów WTZ „Karczemka”. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Fundacją im. Brata 

Alberta z siedzibą w Radwanowicach o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę 

samorządu powiatowego w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” 

projektu w obszarze F tj. projektu pn. „Termomodernizacja, izolacja cieplna oraz zakup  

i montaż stolarki otworowej i akcesoriów WTZ „Karczemka”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Fundacją im. Brata Alberta z siedzibą  

w Radwanowicach o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu 

powiatowego w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” projektu  

w obszarze F tj. projektu pn. „Termomodernizacja, izolacja cieplna oraz zakup i montaż 

stolarki otworowej i akcesoriów WTZ „Karczemka”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. b) Projekt umowy z Gminą Miejską 

Aleksandrów Kujawski o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu 

powiatowego w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” projektu  

w obszarze F tj. projektu pn. „Remont i modernizacja Warsztatu Terapii Zajęciowej im. 

Edwarda Stachury w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć umowę z Gminą Miejską 

Aleksandrów Kujawski o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu 

powiatowego w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” projektu  

w obszarze F tj. projektu pn. „Remont i modernizacja Warsztatu Terapii Zajęciowej  

im. Edwarda Stachury w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski  

o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu powiatowego w ramach 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III” projektu w obszarze F tj. projektu 

pn. „Remont i modernizacja Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda Stachury  

w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 7 września 2021 r. znak: RS.60.4.13.2021 wraz z projektami: umowy z Fundacją im. 

Brata Alberta z siedzibą w Radwanowicach o dofinansowanie ze środków PFRON przez 

jednostkę samorządu powiatowego w ramach „Programu wyrównywania różnic między 

regionami III” projektu w obszarze F oraz umowy z Gminą Miejską Aleksandrów Kujawski  
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o dofinansowanie ze środków PFRON przez jednostkę samorządu powiatowego w ramach 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III” projektu w obszarze, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie finansowe lub rzeczowe z przeznaczeniem 

na zakup odzieży specjalnej dla funkcjonariuszy – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Wniosek Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie finansowe lub 

rzeczowe z przeznaczeniem na zakup odzieży specjalnej dla funkcjonariuszy. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – można udzielić wsparcia rzeczowego a nie finansowego. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie 

finansowe lub rzeczowe z przeznaczeniem na zakup odzieży specjalnej dla funkcjonariuszy  

i udzielić wsparcia poprzez zakup odzieży specjalnej dla funkcjonariuszy za kwotę 5.000 zł  

i przekazać je Komendzie Powiatowej PSP. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie finansowe lub rzeczowe  

z przeznaczeniem na zakup odzieży specjalnej dla funkcjonariuszy i postanowił udzielić 

wsparcia poprzez zakup odzieży specjalnej dla funkcjonariuszy za kwotę 5.000 zł  

i przekazać je Komendzie Powiatowej PSP. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 7 września 

2021 r. znak: WZ.0025.8.2021 wraz z wnioskiem Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 3 września 2021 r. znak: 

PT.0761.19.2021.MB o wsparcie finansowe lub rzeczowe z przeznaczeniem na zakup odzieży 

specjalnej dla funkcjonariuszy, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.5. Pismo Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

Departamentu Zdrowia w sprawie wspólnej realizacji z Samorządem Województwa 

w 2022 roku programów polityki zdrowotnej, których celem jest poprawa zdrowia i 

jakości życia mieszkańców województwa kujawsko – pomorskiego – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. Pismo Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego Departamentu Zdrowia w sprawie wspólnej 

realizacji z Samorządem Województwa w 2022 roku programów polityki zdrowotnej, których 

celem jest poprawa zdrowia i jakości życia mieszkańców województwa kujawsko – 

pomorskiego. 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie tematu. 

 

Pani Paulina Smykowska – w tym roku realizujemy program profilaktyki zakażeń 

pneumokokowych wśród osób dorosłych w oparciu o szczepienia przeciwko pneumokokom  

i obejmujemy nim 20 osób. 

Na rok 2022 Urząd Marszałkowski proponuje przystąpienie do dwóch programów  

tj: programu profilaktyki zakażeń pneumokokowych wśród osób dorosłych w oparciu  

o szczepienia przeciwko pneumokokom oraz programu zapobiegania upadkom dla seniorów. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za przystąpieniem do programu profilaktyki zakażeń 

pneumokokowych wśród osób dorosłych. 

 

Pani Lidia Tokarska - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie  

wspólnej realizacji z Samorządem Województwa w 2022 roku programów polityki 

zdrowotnej, których celem jest poprawa zdrowia i jakości życia mieszkańców województwa 

kujawsko – pomorskiego, proponuję przystąpić do wspólnej realizacji w 2022 r. programu 

profilaktyki zakażeń pneumokokowych wśród osób dorosłych w oparciu o szczepienia 

przeciwko pneumokokom w województwie kujawsko – pomorskim i objąć nim 20 osób. 

Szacunkowy koszt szczepienia jednej osoby wynosi 320 zł. Szczepienia sfinansowane zostaną 

z budżetu województwa i budżetu powiatu w proporcjach 50:50. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego w sprawie  wspólnej realizacji z Samorządem Województwa  

w 2022 roku programów polityki zdrowotnej, których celem jest poprawa zdrowia i jakości 

życia mieszkańców województwa kujawsko – pomorskiego, postanowił przystąpić do wspólnej 

realizacji w 2022 r. programu profilaktyki zakażeń pneumokokowych wśród osób dorosłych  

w oparciu o szczepienia przeciwko pneumokokom w województwie kujawsko – pomorskim  

i objąć nim 20 osób. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

10 września 2021 r. znak: PS.8010.6.2021 wraz z pismem Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego Departamentu Zdrowia z dnia 1 września 2021 r. 

znak: DZ-I.9040.33.2021 w sprawie wspólnej realizacji z Samorządem Województwa w 2022 

roku programów polityki zdrowotnej, których celem jest poprawa zdrowia i jakości życia 

mieszkańców województwa kujawsko – pomorskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Pismo Kierownika Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wsparcia finansowego XXXI Olimpiady 

Wiedzy Rolniczej poprzez zakup nagród rzeczowych dla laureatów olimpiady – 

zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Kierownika Powiatowego 

Zespołu Doradztwa Rolniczego w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wsparcia 

finansowego XXXI Olimpiady Wiedzy Rolniczej poprzez zakup nagród rzeczowych  

dla laureatów olimpiady.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Kierownika Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie wsparcia finansowego XXXI Olimpiady Wiedzy Rolniczej i ufundować nagrody 

rzeczowe dla laureatów olimpiady do kwoty 700 zł.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Kierownika Powiatowego Zespołu Doradztwa 

Rolniczego w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wsparcia finansowego XXXI Olimpiady 

Wiedzy Rolniczej i postanowił ufundować nagrody rzeczowe dla laureatów olimpiady  

do kwoty 700 zł.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Paulina Smykowska – Kierownik Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego  

w Aleksandrowie Kujawskim zwraca się o wyznaczenie osoby do jury konkursowego oraz 

wręczania nagród w imieniu Zarządu Powiatu. 

Powiatowe Eliminacje XXXI Olimpiady Wiedzy Rolniczej odbędą się 1 października 2021 r. 

w Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska – proponuję, żeby pan Adam Potaczek Wicestarosta reprezentował 

Zarząd Powiatu.  

 

Pan Adam Potaczek – zgadzam się. 
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Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 10 września 2021 r. znak: PS.0532.7.2021.K wraz z pismem 

Kierownika Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 30 sierpnia 2021 r. w sprawie wsparcia finansowego XXXI Olimpiady Wiedzy 

Rolniczej poprzez zakup nagród rzeczowych dla laureatów olimpiady, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wydatkowanie 

środków finansowych z przeznaczeniem na organizację XIV Powiatowego Rajdu 

Rowerowego – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Pismo Sekretarza Powiatu w sprawie 

wyrażenia zgody na wydatkowanie środków finansowych z przeznaczeniem na organizację 

XIV Powiatowego Rajdu Rowerowego. 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie tematu. 

 

Pani Paulina Smykowska - w związku z pozytywną decyzją Zarządu Powiatu z 12 lipca br. 

w sprawie organizacji XIV Powiatowego Rajdu Rowerowego zwracam się z prośbą  

o wyrażenie zgody na wydatkowanie środków na następujące usługi i materiały niezbędne  

do organizacji rajdu: 

- usługa cateringowa dla uczestników – Spiżarnia Kujawska w Stawkach - zapewnienie 

posiłku regeneracyjnego dla uczestników rajdu w postaci zup: żurku i grochowej, 

serwowanych przez pracowników Spiżarni Kujawskiej – kwota 2.500 zł/brutto 

- zabezpieczenie medyczne dla uczestników – ratownik medyczny na trasie  

rajdu – kwota 700 zł/brutto 

- zabezpieczenie urządzeń sanitarnych na mecie rajdu – firma ToiToi Polska Sp. z o.o. – 

zapewnienie 5 kabin toaletowych oraz 2 umywalek wolnostojących – kwota 820,80 zł/brutto 

- zawarcie umowy zlecenie pomiędzy Zarządem Powiatu a Panem Dominikiem 

Bendkowskim na wykonanie usługi polegającej na wystawieniu i obsłudze dmuchanej 

zjeżdżalni i basenu z piłeczkami dla dzieci oraz przygotowaniu waty cukrowej  

i popcornu  – kwota 1.150 zł/brutto  

- zakup artykułów spożywczych (woda, ketchup, musztarda) – kwota 400 zł/brutto. 

Ponadto informuję, że Lokalna Grupa Działania Stowarzyszenie „Partnerstwo dla Ziemi 

Kujawskiej” z siedzibą w Odolionie udzieliła wsparcia finansowego na częściowe pokrycie 

kosztów usługi cateringowej w kwocie 700 zł/brutto, zabezpieczenia technicznego – 

wypożyczenie sprzętu zapewniającego łączność – 600 zł/brutto, zakup artykułów 

spożywczych – 125 zł/brutto. 

Od sponsorów udało się uzyskać nieodpłatne wsparcie w postaci: 200 szt. napoju gazowanego 

„Krystynka” od firmy Uzdrowisko Ciechocinek S.A., 500 szt. kiełbasy grillowej od firmy 

Dróbaleks, 50 szt. chleba krojonego od firmy Polkorn, flaczarki, tacki i sztućce dla 700 osób 

– firma RTM Opakowania.  

Wnoszę o wyrażenie zgody na wydatkowanie środków finansowych na wskazany cel.  

Informuję, że harcerze rozpalą ognisko i uczestnicy rajdu będą mogli piec kiełbaski.  

Nad bezpieczeństwem będą czuwać policja i strażacy z OSP. 
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Pani Lidia Tokarska - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę 

na wydatkowanie środków finansowych z przeznaczeniem na organizację XIV Powiatowego 

Rajdu Rowerowego zgodnie z przedstawionym przez Sekretarza Powiatu w piśmie z dnia  

10 września 2021 r. znak: PS.425.2.2021.S zestawieniem wydatków. Jednocześnie, proponuję 

zawrzeć umowę zlecenie na wystawienie i obsługę dmuchanej zjeżdżalni i basenu  

z piłeczkami dla dzieci oraz przygotowania waty i popcornu dla uczestników rajdu w dniu  

19 września 2021 r. za kwotę  1.150 zł brutto. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wydatkowanie środków finansowych z przeznaczeniem  

na organizację XIV Powiatowego Rajdu Rowerowego zgodnie z przedstawionym przez 

Sekretarza Powiatu w piśmie z dnia 10 września 2021 r. znak: PS.425.2.2021.S zestawieniem 

wydatków. Jednocześnie, Zarząd Powiatu postanowił zawrzeć umowę zlecenie na wystawienie 

i obsługę dmuchanej zjeżdżalni i basenu z piłeczkami dla dzieci oraz przygotowania waty  

i popcornu dla uczestników rajdu w dniu 19 września 2021 r. za kwotę  1.150 zł brutto. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 10 września 2021 r. znak: PS.425.2.2021.S w sprawie 

wyrażenia zgody na wydatkowanie środków finansowych z przeznaczeniem na organizację 

XIV Powiatowego Rajdu Rowerowego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Pisma Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie na rok 2022 inwestycji pn. 

„Zmiana sposobu użytkowania pomieszczeń gospodarczych na potrzeby pomieszczeń 

szkolnych – klas” i ujęcie jej w projekcie budżetu powiatu na 2022 rok – zajęcie 

stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Pisma Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na przeniesienie  

na rok 2022 inwestycji pn. „Zmiana sposobu użytkowania pomieszczeń gospodarczych  

na potrzeby pomieszczeń szkolnych – klas” i ujęcie jej w projekcie budżetu powiatu na 2022 

rok.  

Temat znany jest Zarządowi Powiatu. Dyrektor SPS Nr 4 uzasadnia swój wniosek tym, że 

istnieje duże prawdopodobieństwo, że zadanie nie zostałoby zrealizowane do końca roku  

ze względu na wydłużający się czas uzyskania pozwolenia na budowę, a następnie 

przeprowadzenie procedury wyłonienia wykonawcy zgodnie z Prawem zamówień 

publicznych. 

Z zabezpieczonych na ten cel środków finansowych zostanie wydatkowana kwota 3.690 zł  

z przeznaczeniem na zapłatę za wykonanie projektu. 
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Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z wnioskiem Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, proponuję odstąpić od realizacji 

w 2021 r. zadania inwestycyjnego pn. „Zmiana sposobu użytkowania pomieszczeń 

gospodarczych na potrzeby pomieszczeń szkolnych – klas” i zdjąć z budżetu środki 

finansowe zabezpieczone na ten cel, pomniejszone o koszt dokumentacji projektowej. 

Jednocześnie, proponuję uwzględnić przedmiotowe zadanie inwestycyjne w projekcie 

budżetu na 2022 rok.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, postanowił odstąpić od realizacji w 2021 r. zadania 

inwestycyjnego pn. „Zmiana sposobu użytkowania pomieszczeń gospodarczych na potrzeby 

pomieszczeń szkolnych – klas” i zdjąć z budżetu środki finansowe zabezpieczone na ten cel, 

pomniejszone o koszt dokumentacji projektowej. Jednocześnie, Zarząd Powiatu postanowił 

uwzględnić przedmiotowe zadanie inwestycyjne w projekcie budżetu na 2022 rok.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pisma Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

9 września 2021 r. znak: PS.4324.24.2021 wraz z pismami Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 2 i 9 września 2021 r.  w sprawie 

wyrażenia zgody na przeniesienie na rok 2022 inwestycji pn. „Zmiana sposobu użytkowania 

pomieszczeń gospodarczych na potrzeby pomieszczeń szkolnych – klas” i ujęcie jej  

w projekcie budżetu powiatu na 2022 rok, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na wymianę ogrodzenia szkoły – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyrażenia zgody na wymianę 

ogrodzenia szkoły. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z wnioskiem Dyrektora Szkoły 

Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, proponuję nie wyrażać zgody  

na wymianę ogrodzenia szkoły w 2021 r. i zabezpieczenie środków finansowych na ten cel  

w budżecie. Jednocześnie, uznając zasadność wykonania ogrodzenia, proponuję uwzględnić 

przedmiotowe zadanie inwestycyjne w projekcie budżetu na 2022 rok, po przedstawieniu 

przez Dyrektora SPS Nr 4 kosztów realizacji zadania. Mam obawy, czy w tym roku udałoby 

się zrealizować to przedsięwzięcie. Poza tym, prawdopodobnie te 60 tys. zł, które 

zabezpieczone były na adaptację pomieszczeń gospodarczych na sale lekcyjne nie 

wystarczyłoby na wykonanie ogrodzenia i uporządkowanie terenu. Dyrektor musi określić 

zakres zadania i oszacować koszty. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z wnioskiem Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej  

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim, nie wyraził zgody na wymianę ogrodzenia szkoły  

w 2021 r. i zabezpieczenie środków finansowych na ten cel w budżecie. Jednocześnie, Zarząd 

Powiatu uznając zasadność wykonania ogrodzenia, postanowił uwzględnić przedmiotowe 

zadanie inwestycyjne w projekcie budżetu na 2022 rok, po przedstawieniu przez Dyrektora 

SPS Nr 4 kosztów realizacji zadania.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pisma Zastępcy Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia  

9 września 2021 r. znak: PS.4324.25.2021 wraz z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 2 września 2021 r.  w sprawie wyrażenia 

zgody na wymianę ogrodzenia szkoły, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie 

naboru wniosków o dofinansowanie wycieczki w ramach przedsięwzięcia pod nazwą 

„Poznaj Polskę” ustanowionego przez Ministra Edukacji i Nauki – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału 

Rozwoju i Inwestycji Powiatu w sprawie naboru wniosków o dofinansowanie wycieczki  

w ramach przedsięwzięcia pod nazwą „Poznaj Polskę” ustanowionego przez Ministra 

Edukacji i Nauki. 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie tematu. 

 

Pani Paulina Smykowska – ogłoszony został nabór wniosków o dofinansowanie wycieczki  

w ramach przedsięwzięcia pod nazwą „Poznaj Polskę” ustanowionego przez Ministra 

Edukacji i Nauki. W ramach programu dofinansowaniu w 80% podlegają wycieczki 

jednodniowe do kwoty 5.000 zł, dwudniowe do kwoty 10.000 zł, trzydniowe do kwoty  

15.000 zł. 20% wkład własny może pochodzić z wpłat od rodziców. Priorytetowe obszary 

edukacyjne to: Śladami Polskiego Państwa Podziemnego, Śladami kardynała Stefana 

Wyszyńskiego, Kultura i dziedzictwo narodowe, Największe osiągnięcia polskiej nauki. 

Termin składania wniosków do 30 września br. Jesteśmy na etapie zbierania wniosków  

ze szkół. Wycieczki muszą się odbyć do końca roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję wziąć udział  

w przedsięwzięciu pod nazwą „Poznaj Polskę” ustanowionym przez Ministra Edukacji  

i Nauki i złożyć wnioski o dofinansowanie wycieczek szkolnych, zgodnie z propozycjami 

złożonymi przez dyrektorów szkół prowadzonych przez powiat i udzielić pełnomocnictwa 
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Paulinie Smykowskiej Sekretarzowi Powiatu do samodzielnego reprezentowania Powiatu 

Aleksandrowskiego, w tym do składania oświadczeń woli oraz wiedzy w imieniu i na rzecz 

powiatu, w relacjach z Ministrem Edukacji i Nauki, w związku z udziałem w roku 2021  

w przedsięwzięciu pn. „Poznaj Polskę” ustanowionym w komunikacie Ministra Edukacji  

i Nauki z dnia 27 sierpnia 2021 r. Pełnomocnictwo w szczególności obejmuje umocowanie 

do: sporządzenia i złożenia formularza ogólnego wniosku o dofinansowanie wycieczki  

w ramach Przedsięwzięcia, wraz z oświadczeniami oraz wniosku lub wniosków  

o dofinansowanie wycieczki; składania oświadczeń woli i wiedzy, w tym deklaracji, 

wyjaśnień, w związku ze złożonym wnioskiem o dofinansowanie zadania w ramach 

Przedsięwzięcia. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił  wziąć udział w przedsięwzięciu pod nazwą „Poznaj Polskę” 

ustanowionym przez Ministra Edukacji i Nauki i złożyć wnioski o dofinansowanie wycieczek 

szkolnych, zgodnie z propozycjami złożonymi przez dyrektorów szkół prowadzonych przez 

powiat. 

Zarząd Powiatu, udzielił pełnomocnictwa Paulinie Smykowskiej Sekretarzowi Powiatu  

do samodzielnego reprezentowania Powiatu Aleksandrowskiego, w tym do składania 

oświadczeń woli oraz wiedzy w imieniu i na rzecz powiatu, w relacjach z Ministrem Edukacji  

i Nauki, w związku z udziałem w roku 2021 w przedsięwzięciu pn. „Poznaj Polskę” 

ustanowionym w komunikacie Ministra Edukacji i Nauki z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

Pełnomocnictwo w szczególności obejmuje umocowanie do: sporządzenia i złożenia 

formularza ogólnego wniosku o dofinansowanie wycieczki w ramach Przedsięwzięcia, wraz z 

oświadczeniami oraz wniosku lub wniosków o dofinansowanie wycieczki; składania 

oświadczeń woli i wiedzy, w tym deklaracji, wyjaśnień, w związku ze złożonym wnioskiem  

o dofinansowanie zadania w ramach Przedsięwzięcia. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 13 września  

2021 r. znak: RI.042.2.2021 w sprawie naboru wniosków o dofinansowanie wycieczki  

w ramach przedsięwzięcia pod nazwą „Poznaj Polskę” ustanowionego przez Ministra 

Edukacji i Nauki, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Pismo Ministra Infrastruktury w sprawie utworzenia rezerwy subwencji 

ogólnej przeznaczonej na dofinansowanie inwestycji na drogach powiatowych  

i wojewódzkich oraz na drogach powiatowych, wojewódzkich i krajowych  

w granicach miast na prawach powiatu; utrzymania rzecznych przepraw promowych 

o średnim natężeniu ruchu w skali roku powyżej 2.000 pojazdów na dobę, 

wskazanych przez ministra właściwego do spraw transportu; remontu, utrzymania, 

ochrony i zarządzania drogami krajowymi i wojewódzkimi w granicach miast  

na prawach powiatu – zajęcie stanowiska. 
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Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Pismo Ministra Infrastruktury  

w sprawie utworzenia rezerwy subwencji ogólnej przeznaczonej na dofinansowanie 

inwestycji na drogach powiatowych i wojewódzkich oraz na drogach powiatowych, 

wojewódzkich i krajowych w granicach miast na prawach powiatu; utrzymania rzecznych 

przepraw promowych o średnim natężeniu ruchu w skali roku powyżej 2.000 pojazdów  

na dobę, wskazanych przez ministra właściwego do spraw transportu; remontu, utrzymania, 

ochrony i zarządzania drogami krajowymi i wojewódzkimi w granicach miast na prawach 

powiatu. 

 

Pan Adam Potaczek – nie będziemy mogli skorzystać z tych środków, nie spełniamy 

kryteriów. 

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się  

z pismem Ministra Infrastruktury w sprawie utworzenia rezerwy subwencji ogólnej 

przeznaczonej na dofinansowanie inwestycji na drogach powiatowych i wojewódzkich oraz 

na drogach powiatowych, wojewódzkich i krajowych w granicach miast na prawach powiatu; 

utrzymania rzecznych przepraw promowych o średnim natężeniu ruchu w skali roku powyżej 

2.000 pojazdów na dobę, wskazanych przez ministra właściwego do spraw transportu; 

remontu, utrzymania, ochrony i zarządzania drogami krajowymi i wojewódzkimi w granicach 

miast na prawach powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Ministra Infrastruktury w sprawie utworzenia rezerwy 

subwencji ogólnej przeznaczonej na dofinansowanie inwestycji na drogach powiatowych  

i wojewódzkich oraz na drogach powiatowych, wojewódzkich i krajowych w granicach miast 

na prawach powiatu; utrzymania rzecznych przepraw promowych o średnim natężeniu ruchu 

w skali roku powyżej 2.000 pojazdów na dobę, wskazanych przez ministra właściwego  

do spraw transportu; remontu, utrzymania, ochrony i zarządzania drogami krajowymi  

i wojewódzkimi w granicach miast na prawach powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 13 września  

2021 r. znak: RI.042.2.16.2021 wraz z pismem Ministra Infrastruktury z dnia 2 września  

2021 r. znak: DDP-5.4525.138.2021 w sprawie utworzenia rezerwy subwencji ogólnej 

przeznaczonej na dofinansowanie inwestycji na drogach powiatowych i wojewódzkich oraz 

na drogach powiatowych, wojewódzkich i krajowych w granicach miast na prawach powiatu; 

utrzymania rzecznych przepraw promowych o średnim natężeniu ruchu w skali roku powyżej 

2.000 pojazdów na dobę, wskazanych przez ministra właściwego do spraw transportu; 

remontu, utrzymania, ochrony i zarządzania drogami krajowymi i wojewódzkimi w granicach 

miast na prawach powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.12. Pismo Gminy Bądkowo dotyczące deklaracji gotowości partycypacji  

w kosztach opracowania dokumentacji projektowej dla potrzeb zamierzenia 

inwestycyjnego polegającego na remoncie dróg powiatowych nr 2627C w Słupach 

Dużych oraz nr 2625C w Toporzyszczewie Starym – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.12. Pismo Gminy Bądkowo dotyczące 

deklaracji gotowości partycypacji w kosztach opracowania dokumentacji projektowej dla 

potrzeb zamierzenia inwestycyjnego polegającego na remoncie dróg powiatowych nr 2627C 

w Słupach Dużych oraz nr 2625C w Toporzyszczewie Starym. 

Gmina Bądkowo deklaruje gotowość partycypacji w kosztach opracowania dokumentacji 

projektowej dla potrzeb zamierzenia inwestycyjnego polegającego na remoncie dróg 

powiatowych nr 2627C w Słupach Dużych oraz nr 2625C w Toporzyszczewie Starym.  

Z treści pisma nie wynika, o jakie środki chodzi i czy gmina ma zabezpieczone te środki  

w tegorocznym budżecie czy zabezpieczy je na 2022 r. Trzeba określić konkretny odcinek 

dróg, który chcemy wyremontować. Wydaje mi się, że w tym roku może nie udać się 

wykonać tej dokumentacji. 

 

Pan Adam Potaczek – proponuję upoważnić Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim do ustalenia z Wójtem Gminy Bądkowo szczegółowych 

warunków współpracy. 

 

Pani Lidia Tokarska – jesteśmy wdzięczni gminie za wyrażenie woli współpracy w tym 

zakresie. Skorzystamy z pomocy finansowej gminy i zabezpieczymy środki finansowe  

w budżecie powiatu na ten cel. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z pismem Gminy Bądkowo 

dotyczącym deklaracji gotowości partycypacji w kosztach opracowania dokumentacji 

projektowej dla potrzeb zamierzenia inwestycyjnego polegającego na remoncie dróg 

powiatowych nr 2627C w Słupach Dużych oraz nr 2625C w Toporzyszczewie Starym, 

proponuję zobowiązać Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim 

do ustalenia z Wójtem Gminy Bądkowo szczegółowych warunków współpracy oraz 

przedstawienia ich Zarządowi Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Gminy Bądkowo dotyczącym deklaracji gotowości 

partycypacji w kosztach opracowania dokumentacji projektowej dla potrzeb zamierzenia 

inwestycyjnego polegającego na remoncie dróg powiatowych nr 2627C w Słupach Dużych 

oraz nr 2625C w Toporzyszczewie Starym i zobowiązał Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do ustalenia z Wójtem Gminy Bądkowo 

szczegółowych warunków współpracy oraz przedstawienia ich Zarządowi Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 13 września  

2021 r. znak: RI.042.44.26.2021 wraz z pismem Gminy Bądkowo z dnia 1 września 2021 r. 

znak: RGD.7230.12.2021 dotyczącym deklaracji gotowości partycypacji w kosztach 

opracowania dokumentacji projektowej dla potrzeb zamierzenia inwestycyjnego polegającego 

na remoncie dróg powiatowych nr 2627C w Słupach Dużych oraz nr 2625C  

w Toporzyszczewie Starym, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody na wszczęcie postępowania o udzielenie 

zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na „Montaż paneli 

fotowoltaicznych na dachu budynku SP ZLO przy ul. Przedmiejskiej w miejscowości 

Raciążęk” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.13. Wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o wyrażenie zgody  

na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż 

progi unijne na „Montaż paneli fotowoltaicznych na dachu budynku SP ZLO przy  

ul. Przedmiejskiej w miejscowości Raciążęk”. 

Wartość zadania 252.244,77 zł brutto. Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję 

wyrazić zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo 

– Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości 

mniejszej niż progi unijne na „Montaż paneli fotowoltaicznych na dachu budynku SP ZLO 

przy ul. Przedmiejskiej w miejscowości Raciążęk”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na wszczęcie przez Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku postępowania o udzielenie zamówienia 

klasycznego o wartości mniejszej niż progi unijne na „Montaż paneli fotowoltaicznych  

na dachu budynku SP ZLO przy ul. Przedmiejskiej w miejscowości Raciążęk”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Zastępcy Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 13 września  

2021 r. znak: Rz.272.5.4.2021 wraz z wnioskiem Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku z dnia 6 września 2021 r. o wyrażenie zgody 

na wszczęcie postępowania o udzielenie zamówienia klasycznego o wartości mniejszej niż 

progi unijne na „Montaż paneli fotowoltaicznych na dachu budynku SP ZLO przy  

ul. Przedmiejskiej w miejscowości Raciążęk”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.14. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie  

w 2021 roku dotacji w wyższej wysokości dla Liceum Ogólnokształcącego 

Towarzystwa Salezjańskiego im. kardynała Prymasa Augusta Hlonda  

w Aleksandrowie Kujawskim, prowadzonego na terenie powiatu aleksandrowskiego 

przez osobę prawną niebędącą jednostką samorządu terytorialnego. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.14. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie w 2021 roku dotacji w wyższej wysokości dla 

Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego im. kardynała Prymasa Augusta 

Hlonda w Aleksandrowie Kujawskim, prowadzonego na terenie powiatu aleksandrowskiego 

przez osobę prawną niebędącą jednostką samorządu terytorialnego. 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie projektu uchwały Rady Powiatu. 

 

Pani Paulina Smykowska - realizując wniosek Zarządu Powiatu z 14 czerwca 2021 r.  

w sprawie ponownej weryfikacji dotacji dla Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa 

Salezjańskiego w Aleksandrowie Kujawskim i zwiększenia kwoty dotacji na ucznia, 

dokonaliśmy analizy naliczenia dotacji oraz wydatków ponoszonych przez szkołę.  

W bieżącym roku budżetowym wysokość dotacji na jednego ucznia publicznego liceum 

ogólnokształcącego dla młodzieży  w części oświatowej subwencji ogólnej dla powiatu 

aleksandrowskiego wynosi – 8 641,92 zł, co miesięcznie stanowi – 720,16 zł. 

Przekazywana w okresie styczeń – marzec 2021 r. dotacja na ucznia publicznego LO dla 

młodzieży – wynosiła miesięcznie 833,33 zł na ucznia.  

Suma kolejnych części dotacji na ucznia stanowi różnicę pomiędzy wysokością dotacji 

według zaktualizowanej kwoty a sumą części dotacji przekazanych  od stycznia do marca. 

Należna dotacja na ucznia pomniejszona została o nadwyżkę wypłaconą w miesiącach 

styczeń – marzec br. i wynosi 682,44 zł w miesiącach od kwietnia do grudnia br. 

Pismem z dnia 16 czerwca br. Starosta Aleksandrowski zwróciła się do dyrektora szkoły  

o przedłożenie pełnego zestawienia wydatków ponoszonych na działalność szkoły  

za okres od stycznia do maja br. ze wskazaniem źródeł pokrycia wydatków oraz dokumentami 

potwierdzającymi wydatki. W wyniku przeprowadzonej analizy dokumentów złożonych 

przez dyrektora szkoły ustalono: wysokość wydatków ponoszonych łącznie przez szkołę  

w okresie 5 miesięcy wyniosła 1.237.472,30 zł, w tym na wynagrodzenia nauczycieli 

wydatkowano 1.046.219,52 zł, natomiast przekazana przez powiat dotacja w tym okresie 

wyniosła 1.161.060,57 zł, co stanowi 94 % poniesionych kosztów. 

Z dniem 1 września 2021 roku w Liceum Ogólnokształcącym Towarzystwa Salezjańskiego 

wzrosła liczba uczniów, a co za tym idzie dotacja za miesiące od września do grudnia będzie 

przekazywana w kwocie wyższej niż dotychczas. W sierpniu wysokość dotacji wyniosła 

ogółem 204.049,56 zł, natomiast należna na wrzesień wynosi 223.840,32 zł. Miesięczna 

kwota dotacja wzrosła o 19.690,76 zł, co stanowi, że w okresie od września do grudnia br. 

szkoła otrzyma łącznie o 78.763,04 zł więcej.  

Środki finansowe zabezpieczone w budżecie powiatu na rok 2021 dla LO TS wynoszą 

2.700.000 zł, natomiast planowane wykonanie wydatkowania tych środków wynosi  

2.669.119 zł. 
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Jednocześnie informuję, że w przypadku zmian w liczbie uczniów na wyższą lub wystąpienie 

konieczności zapewnienia nauczania indywidualnego dla ucznia (548,84 zł – miesięcznie na 

ucznia) do końca roku budżetowego, zajdzie konieczność zwiększenia środków finansowych 

na dotację dla szkoły.  

Biorąc powyższe pod uwagę, informuję, że budżet powiatu i wysokość środków 

przeznaczonych na dotację do LO TS pozwala na zwiększenie kwoty dotacji dla jednego 

ucznia o 1%. Taka decyzja wymaga podjęcia stosownej uchwały przez Radę Powiatu. 

Wszelkie inne zmiany wymagają zmiany uchwały budżetowej. 

Rozliczenie ewentualnego zwiększenia dotacji na ucznia o 1%: dotacja należna – 720,16 zł, 

wzrost o 1% - 727,36 zł, dotacja należna na ucznia przez 12 miesięcy – 8.641,95 zł, dotacja 

należna na ucznia przez 12 miesięcy po uwzględnieniu wzrostu o 1% - 8.728,37 zł, dotacja 

dotychczas wypłacona na ucznia przez okres 8 miesięcy – 5.912,19 zł.  

Różnica zwiększonej kwoty dotacji w stosunku do kwoty już wypłaconej: 2.816,13 zł 

(8.728,32 zł – 5.912,19 zł).  

Pozostała dotacja należna do wypłacenia przez 4 miesiące po zwiększeniu dotacji o 1% -  

704,03 zł miesięcznie na ucznia (2.816,13 zł : 4 miesiące). 

Wysokość dotacji miesięcznie od września do grudnia po zwiększeniu o 1%: 230.921,84 zł 

(704,03 zł x 328 uczniów od września). 

Miesięczne zwiększenie kwoty dotacji w stosunku do kwoty dotychczasowej:  7.081,52 zł 

(230.921,84 zł -  223.840,32 zł). 

Wzrost dotacji ogółem wyniesie 28.326,88 zł (7.081,52 zł x 4 miesiące). 

 

Pani Lidia Tokarska - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie w 2021 roku dotacji 

w wyższej wysokości dla Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego im. 

kardynała Prymasa Augusta Hlonda w Aleksandrowie Kujawskim, prowadzonego na terenie 

powiatu aleksandrowskiego przez osobę prawną niebędącą jednostką samorządu 

terytorialnego i wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie w 2021 roku dotacji w wyższej wysokości dla Liceum Ogólnokształcącego 

Towarzystwa Salezjańskiego im. kardynała Prymasa Augusta Hlonda w Aleksandrowie 

Kujawskim, prowadzonego na terenie powiatu aleksandrowskiego przez osobę prawną 

niebędącą jednostką samorządu terytorialnego i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 10 września 2021 r. znak: PS.3032.6.2.2021 wraz  

z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie w 2021 roku 

dotacji w wyższej wysokości dla Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Salezjańskiego 
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im. kardynała Prymasa Augusta Hlonda w Aleksandrowie Kujawskim, prowadzonego  

na terenie powiatu aleksandrowskiego przez osobę prawną niebędącą jednostką samorządu 

terytorialnego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – zwróciła się do mnie pewna osoba z pytaniem dlaczego nie 

dotujemy Gazety Ciechocińskiej. 

 

Pani Paulina Smykowska – Zarząd Powiatu zawarł umowę z Wydawnictwem Kujawy  

na przygotowanie i zamieszczenie w miesięczniku „Gazeta Aleksandrowska” informacji 

dotyczących działalności Powiatu Aleksandrowskiego i jego jednostek organizacyjnych  

w 2021 r. za kwotę 774,90 zł brutto za jedną stronę oraz w razie potrzeby w „Gazecie 

Ciechocińskiej” za kwotę 738 zł brutto za jedną stronę. Gazeta Aleksandrowska ma szerszy 

zasięg niż Gazeta Ciechocińska. Jeżeli jest taka potrzeba, mamy materiał w szczególności 

dotyczący Miasta Ciechocinka, wówczas publikujemy go również w Gazecie Ciechocińskiej. 

 

Pani Lidia Tokarska – ze względów ekonomicznych nie publikujemy równolegle w obu 

gazetach tych samych materiałów. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 14:09. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 

 

 


